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El vicepresident de l’FCF Josep Vives, i els directius Manel Duran i Rafa Pinedo

assisteixen a l’acte, amb més de 300 federats a Banyeres del Penedès.

El vicepresident de la Federació Catalana de Futbol i delegat a Tarragona, Josep

Vives, el directiu i delegat al Penedès-Garraf, Manel Duran, i el directiu Rafa Pinedo

van estar presents el passat divendres en la presentació dels equips del CFB Marc

Bartra. L’acte va aplegar els més de 300 federats del club i els seus acompanyants, en

una jornada amb caràcter festiu al Municipal de Banyeres del Penedès.



El futbolista professional Marc Bartra, internacional amb Catalunya i que en

l’actualitat es troba a les files del Real Betis Balompié, va voler incidir en la tasca de

formació que es realitza des del club, destacant els valors que es transmeten, propis

dels esports en equip, com una eina per fer millors persones els nens i nenes que

integren els diferents conjunts. Una línia que també va seguir el coordinador de

l’entitat, Eric Bartra, tot agraint la bona acceptació del CFB Marc Bartra a la zona.



Al seu torn, el vicepresident de l’FCF i delegat a Tarragona, Josep Vives, va

transmetre als assistents l’agraïment sincer per l’esforç realitzat al llarg dels darrers

anys. Així mateix, va recordar l’esperit de sacrifici de tota l’estructura del club i els

pares, recalcant que es tracta d’un fet que fa créixer el futbol de base.

 

En la presentació també hi van prendre part l’alcalde de Banyeres del Penedès,

Amadeu Benach, l’alcalde de Sant Jaume dels Domenys, Joan Ignasi López, i el

regidor d’esports de Sant Jaume dels Domenys, Albert Romero. El club utilitza les

instal·lacions esportives municipals de tots dos municipis, i en aquest sentit, van

refermar l’aposta per oferir la millor gestió per tal que l’entitat continui creixent, a més

de mostrar orgull per la projecció del CFB Marc Bartra pel bé de les dues localitats.

 

Entre d’altres, també es va posar en valor la forta progressió del futbol femení, amb el

creixement d’equips, així com la creació aquest any d’un equip Genuine.



A la vegada, també va estar present en l’acte el delegat comarcal de l’FCF al Baix

Penedès, Toni Cansino.



 

 


